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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia pre bezpečnosť a verejný

poriadok

Zápisnica č. 9/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 20.09.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )
2. Vyhodnotenie letnej sezóny na území mesta a Zelenej Vody z hľadiska bezpečnosti a verejného

poriadku (Navrhovatel Ing. Jaroslav Madara, LL.M. )
3. Rôzne (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )
4. Záver (Navrhovatel Ing. Tomáš Urminský )

K bodu č. 1: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
Zasadnutie  komisie  otvoril  predseda  Ing.  Tomáš  Urminský,  skonštatoval,  že  komisia  je
uznášaniaschopná,  dal  schváliť  program  komisie  formou  hlasovania.  Program  bol  schválený.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 11, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2: (Predkladá: Ing. Jaroslav Madara, LL.M.)
Náčelník Mestskej polície informoval členov komisie o uplynulej letnej turistickej sezóne (ďalej len
LTS) 2024 v meste a Zelenej Vode z hľadiska bezpečnosti a verejného poriadku. Konštatoval, že
počas  LTS  nebolo  v  meste  ani  v  rekreačnom stredisku  Zelená  Voda  nedošlo  k  výraznejšiemu
narušeniu verejného poriadku, ani bezpečnostná situácia nebola nijako zhoršená. Zo strany Mestskej
polície nebolo potrebné prijímať žiadne intenzívnejšie opatrenia. Väčšie akcie na Zelenej Vode boli
tiež zabezpečované zo strany Policajného zboru, výkon služby na udržiavaní verejného poriadku bol
vzájomne koordinovaný. Len počas súbehu kultúrno-spoločenských akcií na Zelenej Vode a v jednej z
obcí, došlo k výraznému zhoršeniu dopravno-bezpečnostnej situácie, od diaľničného privádzača až po
výjazd z mesta smerom na Bzince pod Javorinou, boli takmer statické kolóny, prejazdnosť mesta bola
veľmi zlá, situáciu Policajnému zboru pomáhala zvládať aj Mestská polícia. Zároveň náčelník MsP
konštatoval, že organizátori podujatí na Zelenej Vode, ako aj v meste, rešpektovali odporúčania na
zabezpečenie svojich podujatí, čo malo tiež vplyv na kľudnú turistickú sezónu, ktorá bola vzhľadom
na mimoriadne teplé leto hlavne na Zelenej Vode veľmi exponovaná. Komisia informáciu vzala na
vedomie, hlasovanie nebolo potrebné.

K bodu č. 3: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
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V bode rôzne nikto nevystúpil.

K bodu č. 4: (Predkladá: Ing. Tomáš Urminský)
Predsedajúci ukončil zasadnutie komisie,  poďakoval sa za účasť.

Ing. Tomáš Urminský
predseda komisie

Ing. Jaroslav Madara, LL.M.
tajomník komisie

Priloha:


